
Styrelsemöte i Samfällighetsföreningen Dillen,
Helsingborg

Datum:

PIats:

Närvarande:

2015-09-28

Mariehällsvägen 8E

Ordförande Dan Skarrie
Sekreterare lngrid Westergården
Kassör Linda Sandin
Suppleant Helena Berg

Blåhakegatan 13
Mariehällsvägen 8E
Busksångaregatan 12
Ormvråksgatan 51

Ordföranden förklarar mötet öppnat.

Dagordningen godkänds.

Tilljusteringspersoner utses Dan och Linda.

lngrid ombesörjer att anmälan till Samfällighetsregistret om ny styrelse skickas
till Lantmäteriet efter dagens möte.

Linda kontaktar Kraftringen för åtgärd av den gatubelysning som under en
period varit tänd dygnet runt på vissa av samfällighetens gator.

Vi diskuterade styrelsens framtida uppdrag. Den tidigare styrelsen har tagit in
två anbud om ekonomisk förvaltning av samhällighetsföreningen. Anbuden
omfattar bland annat löpande bokföring, betalning av fakturor, fakturering och
årsredovisning. Enligt anbuden skulle kostnaden för att lägga ut den
ekonomiska driften komma att hamna på ca 3s 000 till so 000 kronor inkl.
moms. Att köpa in en sådan tjänst förutsätter därmed en höjning framöver av
samfällighetens medlemsavgifter.

vi diskuterade också ett alternativ till att lägga ut driften på entreprenad.
Sannolikt kommer underhållsbehovet framöver att bli större, btand annat av
samfällighetens vägar. Det är därför viktigt att vi i tid avsätter tillräckligt med
pengar till föreningens underhållsfond. Om vi även fortsättningsvis sköter den
ekonomiska förvaltningen i egen regi, skulle en höjning av medlemsavgifterna
istället kunna användas till att avsätta mer pengar till föreningens
underhållsfond.

Vi funderar vidare och tar upp frågorna på ordinarie föreningsstämma 2016.

Vidare diskuterade vi vilket underhåll som bör prioriteras under 2016:

- Byte av sand i samtliga sandlådor har inte tidigare gjorts och känns därför
angeläget. lngrid kontaktar örestads Farmartjänst för en offert. Bytet
kommer i så fall att beställas till våren 2016.

- vi ser ett behov av väghinder på fler gator, bl.a. Busksångaregatan. De
vägbulor som anlades under 2014 kostade ca 6 s00 kronor styck. Linda
begär in offerter för olika alternativ.
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Justerat:

- I övrigt kommer vi i samband med nästa styrelsemöte att gå runt i
samfällighetens område och inventera underhållsbehovet.

Helena kommer att flyfta inom Mariastaden, men utanför samfättighetens
område. Hon kvarstår dock som suppleant till nästa ordinarie föreningss[amma.

Nästa möte: måndag23111 kl. 18:00-20:00 hos Dan på Blåhakegatan 13.

Mötet avslutas.

U-- tE
Dan Skarrie Linda Sandin

Vid protokollet:


